
ANO Praha 2 
  
Dobrý den, 
 
Děkuji za Váš email spolu s rozebranou tématikou, která se dotýká nemalého počtu občanů 
na Praze 2. A to buď přímým vlastnictvím pejska, či nepřímým - tudíž v rámci potkávání a 
vzájemného střetávání. 
 
Jako nové politické hnutí, které se na úrovni komunální politiky teprve formuje, musím 
upřímně sdělit, že psí otázkou jsme se zatím ještě nezabývali. Nechci to bagatelizovat, ale 
situace kolem hospodaření s několika stamilionovým majetkem radnice, který nikdo neví kde 
je, byla pro tvorbu programu a hledání případných řešení, přednostnější. Stejně jako otázka 
bezpečnosti.  
 
O to více jsem rád, že v rámci Vašeho podnětu jsme schopni rozšířit svůj záběr o další téma k 
řešení, resp. o aktivitu směřující k nalezení vhodných řešení pro spokojenost všech 
zúčastněných a pro příjemný život v naší městské části. 
 
Mohu Vám proto slíbit, že se nad přístupem k chování čtyřnohých miláčků zamyslíme a 
pokusíme se vytvořit pracovní skupinu tvořenou z pejskařů i nepejskařů. Z těchto důvodů si v 
tuto chvíli dovolím na Vámi položené otázky neodpovědět.  
 
S uvedenými "Principy, jejichž respektování žádáte po radnici MČ Praha 2" si dovoluji sdělit 
již nyní, že se ztotožňujeme. Z řad našich kandidátů si troufám tvrdit, že cca 1/4-1/3 má psa.  
  

S pozdravem 

  
JUDr. Petr Novotný 
předseda oblastní organizace ANO Praha 2 
 


